

Bestyrelsesmøde nr. 8 2019 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 05/11-2019 hos Stina i H33.

Til stede; Julie Siersbæk K2, Martin Lund E26, Frank Rasmussen H2, Britta Jørgensen E22, Stina Engelhardt H33, Grethe Leopold E36.

Afbud; Jesper Svendsen E19.

### **Godkendelse af referat**

2. udgave af referatet fra sidste møde blev godkendt.

### **Godkendelse af dagsorden for dagens møde**

Dagsorden blev godkendt.

### **Meddelelser**

Martin informerer om at han har haft kontakt til kommunen ang. vores deklaration (se forrige referat). Han har rykket for svar, men har endnu ikke modtaget noget.

Martin har kontaktet kommunen ang. afløb af vand på sorte stier, hvor der er problemer (på modsatte side af de nye kantsten). Afventer ligeledes svar.

Martin har modtaget en henvendelse fra en beboer som er ved at renovere kælder og vil i den forbindelse flytte rør etc. Vedkommende har i den forbindelse problemer med en antenneledning som han er i tvivl om hvorvidt er i funktion. Han er blevet opfordret til at tage kontakt til Glentevejens antenneforening, da det sandsynligvis er deres kabler.

Hushandler siden sidst;

K 19 pr 15. sep.

E 27 pr 2. jan.

Grethe informerer om at kommunen har bevilget handicapplads til en beboer i Krengerupvænget. Det bliver sat op i løbet af kort tid. Pladsen er ikke personlig, men kræver handicapskilt i bilen.

### **Økonomi (bl.a. overgang til Nets, se bilag)**

Britta har sendt oversigt ud pr mail. Der er en enkelt restance grundet en hushandel. Der er lavet opdatering af nøgler og solgt lidt grus. Gartnerne har lavet en del ekstra arbejde på campingpladsen, som er blevet betalt. Der er siden sidst repareret 3 kloakker som ligeledes er betalt. Der har været reparation af en stige. Der er på nuværende tidspunkt brugt 77% af budgettet og 84% af året er gået.

Ang. ny betalingservice har Britta lavet en skrivelse som skal vedhæftes næste nyhedsbrev samt lægges på hjemmesiden og Facebook. Alle beboere er oprettet i det nye system og skal blot gå ind via et link og tilmelde sig. Julie lægger den på hjemmesiden når Martin har revideret den. Næste opkrævning er 10/1-20.

Forsikringen har meddelt at der kommer en endnu ukendt prisstigning grundet terrorsikring, vedtaget af folketinget.

### **Faciliteter (campingområde, legeplads m.m.)**

Der er lavet en del uddynding på campingområdet, også mere end det oprindeligt var planlagt, men hækken mod den sorte sti var i meget dårlig forfatning.

Grethe har lavet en gennemgang af trailere på camping-p-pladsen og alle er nu registreret og 3 nøgler er annulleret.

Jesper har indhentet tilbud på nye legeredskaber til vores legeplads. Hags er kommet med et tilbud på ca. 24000 kr. for gyngestativ med 3 gynger og Kompan er næsten dobbelt så dyrt. Vi ønsker egentlig at få et lidt større legeområde og evt. også et bordtennisbord. Julie og Jesper arbejder lidt videre med det i løbet af vinteren og vi vil evt. tage det op på generalforsamlingen, da det bliver en større udgift. Det gamle gyngestativ er i så dårlig forfatning at det bør pilles ned. Frank og Jens vil se på om de kan pille den ned i løbet af kort tid.

Rækken foran Krengerupvænget (lige numre) har et ønske om at de høje træer foran husene bliver beskåret/udtyndet. Julie og Frank mødes og kigger på det samt indhenter tilbud.

### **Kloakker**

Der er lavet yderligere udbedringer. 1 ny kloak ved K58, 2 riste ordnet og udskiftet ved K41 og H25. Otto foreslår at alle kloakker bliver slamsuget. Det er 3 år siden det er gjort sidst. Han har indhentet et tilbud som lyder på ca. 10000 kr. Vi hører Otto om han vil tage initiativ til at det bliver gjort i slutningen af året.

### **Nyhedsbrev (udkast vedhæftet)**

Martin har lavet udkast til nyhedsbrev (vedhæftet i dagsordenen). Grethe har lidt forslag til ændringer især angående vintertjeneste som Martin vil indføre. Der vil ligeledes blive tilføjet afsnit omkring poster i bestyrelsen og festudvalg.

Der er ikke blevet plads til indlæg omkring tilbygninger og tyverier. Disse vil blive udskudt til næste nyhedsbrev.

### **Generalforsamling 2020**

Haveforeningens lokaler er reserveret til den 2. april. Dette er dog lidt tidligt hvorfor vi vil forsøge at få lokalet den 23. april i stedet. Britta vil gøre dette.

Angående forplejning, så gør vi som vi plejer.

Jesper og Grethe er på valg som menige bestyrelsesmedlemmer. Martin er på valg som formand og ønsker ikke genvalg til denne post.

Mikkel er på valg som suppleant.

Julie ønsker at træde ud af bestyrelsen, selvom hun ikke er på valg i år.

### **Evt.**

Martin har taget kontakt til Frederik og Peder som gerne vil indgå i et fest/aktivitetsudvalg. Der bør være flere med end blot to personer. Martin laver et indlæg i nyhedsbrevet.

Såfremt der kan blive oprettet et nyt festudvalg, vil Stina gerne være kontaktperson for dette.